保存年限:

交通部航港局 逐

地址:106248臺北市和平東路3段1巷1號

承辦人:陳文婷 電話:02-89783184

傳真: 02-27018492

電子信箱:wtchen@motcmpb.gov.tw

105406

臺北市松山區南京東路4段75號7樓 受文者:中華民國船長公會

發文日期:中華民國110年11月12日 發文字號: 航安字第1102012454號

速別:普通件

密等及解密條件或保密期限:

附件:如主旨

主旨:檢送「交通部航港局處理違反航路標識條例第九條第一 項第二款案件裁罰基準,英文版(如附件),請轉知所屬單 位或會員,請查照。

說明:旨揭基準中文版業經本局以110年10月22日航安字第 1102012219A號令發布,110年10月28日航安字第 1102012324A號函更正週知各單位在案。

正本:海洋委員會海巡署、海洋委員會海巡署中部分署、行政院農業委員會漁業署、 經濟部能源局、中華民國輪船商業同業公會全國聯合會、中華民國船務代理商 業同業公會全國聯合會、中華民國船長公會

副本:本局企劃組、各航務中心(均含附件)

Criteria for Penalties Applicable under Item 2, Paragraph 1, Article 9 of the Aids to Navigation Act for the Maritime and Port Bureau, MOTC

Established in accordance with Order Hang-An No. 1102012219A dated October 22, 2021

- I. The Maritime and Port Bureau of the MOTC has specifically established these standards to exercise its administrative discretion power for penalties for violations of Article 9, Paragraph I, Item II of the Aids to Navigation Act while meeting the principle of proportionality, thereby protecting the people's rights and interests.
- II. See the appendix for the penalty standards of Article 9, Paragraph I, Item II of the Aids to Navigation Act.

Appendix

Penalty Basis	Penalty Standard
Article 10 Where a vessel	The first time: NT\$100,000.
violates Item II of Paragraph I	The second time: NT\$150,000.
of Article 9 for failing to take	The third time: NT\$200,000.
the designated fairway, the	The fourth time: NT\$250,000.
shipping administration	The fifth time: NT\$300,000.
authority shall impose a fine of	The sixth time: NT\$350,000.
not less than NT\$100,000 but	The seventh time: NT\$400,000.
not more than NT\$500,000 on	The eighth time: NT\$450,000.
the owner, charterer, master,	The ninth time and more:
his/her deputy in his/her	NT\$500,000.
absence, yacht skipper, boat	If an offender has not violated
skipper, or his/her deputy in	this regulation within the
his/her absence.	previous two years from the date
	of the offender's most recent
	violation, then the accumulated
	number of violations shall be
	restarted from one.
	Article 10 Where a vessel violates Item II of Paragraph I of Article 9 for failing to take the designated fairway, the shipping administration authority shall impose a fine of not less than NT\$100,000 but not more than NT\$500,000 on the owner, charterer, master, his/her deputy in his/her absence, yacht skipper, boat skipper, or his/her deputy in